

SUMMER'S SPECIALS

MANGOULEH

\$19

A refreshing summer twist on the classic tabbouleh with juicy fresh mango, finely chopped parsley, mint, and lemon for the perfect sweet and savory balance.

AKAWI & WATERMELON

\$19

Salty Akawi cheese paired with fresh sweet watermelon, finished with a drizzle of olive oil and fresh mint for a light and refreshing plate.

MJADARAH SIGNATURE MAZZE

\$18

Traditional mjadarah made with lentils, cracked wheat, and caramelized onions, topped with a crunchy coleslaw salad for the perfect balance of texture and flavor.

ROYAL SHRIMP FATTEH

\$21

Garlic sautéed shrimp layered over crispy pita bread, creamy yogurt, chickpeas, and toasted pine nuts, finished with aromatic butter and fresh herbs.

FRUITASHTA

\$17

A generous platter of fresh seasonal fruits served with our velvety homemade ashta, topped with crushed pistachios and a drizzle of honey.

SUMMER'S MOCKTAILS

BLACKBERRY SPRITZ

A refreshing spritz with blackberry and grapefruit notes, softened by coconut water and finished with a sparkling touch. Light, fruity, and made for summer.

MOJITO POMEGRANATE | PASSION FRUIT

A twist on the classic mojito with a sweet touch of summer and fruity pieces. Fresh, slightly sweet, and irresistibly refreshing.

MOSCOW MULE

A refreshed classic with fresh lime, spicy ginger beer, and a hint of mint. Bold, refreshing, and slightly zesty.

VIEW ON THE BEACH

A fruity mix of orange, cranberry, and peach, enhanced with a hint of grenadine. Smooth, colorful, and sunshine in a glass.

JUST A STAR

A vibrant tropical blend of pineapple, passion fruit, and vanilla, balanced with citrus and a splash of soda. Smooth, exotic, and perfectly balanced.

L'ÉTÉ CHEZ MAZZE

MANGOULEH

\$19

Une revisite estivale du tabbouleh classique avec mangues fraîches juteuses, persil finement haché, menthe et citron pour une explosion de fraîcheur sucrée-salée.

AKAWI & MELON D'EAU

\$19

Fromage akawi salé accompagné de melon d'eau frais et sucré, rehaussé d'huile d'olive et de menthe fraîche pour une assiette légère et rafraîchissante.

MJADARAH SIGNATURE MAZZE

\$18

Mjadarah traditionnelle préparée avec des lentilles, du blé concassé et des oignons caramélisés, couronnée d'une salade de chou croquante pour un parfait équilibre de textures et de saveurs.

FATTEH ROYALE AUX CREVETTES

\$21

Crevettes sautées à l'ail déposées sur un lit de pain pita croustillant, yogourt onctueux, pois chiches et noix de pin grillées, le tout relevé de beurre parfumé et d'herbes fraîches.

FRUITASHTA

\$17

Assiette généreuse de fruits frais de saison accompagnés de notre ashta maison veloutée, garnie de pistaches concassées et d'un filet de miel.

LES MOCKTAILS D'ÉTÉ

BLACKBERRY SPRITZ

Un spritz rafraîchissant aux notes de mûre et de pamplemousse, adouci par l'eau de coco et rehaussé d'une touche pétillante. Léger, fruité et parfaitement estival.

MOJITO GRENADINE | FRUIT DE LA PASSION

Un mojito revisité avec une touche sucrée d'été et des morceaux fruités. Frais, légèrement sucré et irrésistiblement rafraîchissant.

MOSCOW MULE

Un classique revisité avec du citron vert frais, de la ginger beer épicée et une touche de menthe. Intense, rafraîchissant et légèrement piquant.

VIEW ON THE BEACH

Un cocktail fruité aux saveurs d'orange, de canneberge et de pêche, sublimé par une touche de grenadine. Doux, coloré et ensoleillé.

JUST A STAR

Un mélange tropical éclatant d'ananas, de fruit de la passion et de vanille, équilibré par une touche d'agrumes et de soda. Doux, exotique et parfaitement équilibré.